
PROTOKÓŁ NR XXX 
posiedzenia Rady Gminy Czernica z dnia 22 października 2013 r. 

 

1. Obrady otworzył Przewodniczący Rady, powitał Wójta Gminy, Radnych, Sołtysów i 
Gości przybyłych na sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad; obecnych było 13 radnych, nieobecni to – Anna Jezierska i Katarzyna 
Mularczyk. Lista obecności radnych, sołtysów i gości stanowi odpowiednio: zał. nr 1, 
zał. nr 2, zał. nr 3 do protokołu. 

2. Do zaproponowanego porządku obrad uwagi wnieśli: 
1/ p. Skarbnik Gminy wysunęła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o 
rozpatrzenie dwu kolejnych projektów uchwał w sprawie: 
- emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania I 
wykupu; 
- wprowadzenia zmian w  wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czernica na lata 
2013-2022. 
Powyższy wniosek został przyjęty 11 głosami, 1 radny głosował przeciw, 1 – 
wstrzymał się od głosu. 
2/ radny Piotr Zakręta wysunął wniosek, aby wykreślić z porządku obrad w pkt-e 9 – 
„Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:” ppkt 3 – „ustalenia nazwy ulicy we wsi 
Nadolice Wielkie”. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
3/ radna Maria Marcinów-Maciejczyk wysunęła wniosek, aby na początku sesji 
dopuścić do głosu przybyłych mieszkańców Kamieńca Wr., mieszkających przy ul. 
Skośnej  i ul. Energetycznej. 
Wniosek został przyjęty 11 głosami. 
Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i stanowi zał. nr 4 do 
protokołu. 

3. Protokół z poprzednich obrad Rady został przyjęty bez uwag. 
4. Głos zabrała przedstawicielka mieszkańców ul. Skośnej w Kamieńcu Wr. p. Luiza 

Mitulska. Przypomniała, że Gmina wykonała projekt wykonawczy ul. Skośnej, który 
kosztował 11.000 zł i zaakceptowała projekt budowy ulicy. 
Poinformowała, iż mieszkańcy zweryfikowali ten projekt i stwierdzili, że jest możliwe 
wprowadzenie do niego drobnych zmian, które spowodują, że drogę można będzie 
wyremontować bez przesuwania słupa energetycznego, który stoi przy wjeździe na 
ul. Skośną. Wykonali również kosztorys remontu ulicy Skośnej, który opiewa na 
kwotę 260.000 zł, a nie na kwotę 370.000 zł – według kosztorysu sporządzonego 
przez Gminę. Zapytała, kto w Urzędzie Gminy weryfikuje takie projekty, kto pilnował, 
aby ulica Skośna nie była  taka wąska. Przypomniała również, że pisma w sprawie 
remontu ulicy Skośnej mieszkańcy kierują do Urzędu Gminy od października 2009 r. 
 



Na swój koszt, parokrotnie, utwardzali ulicę. Dalej jest ona  w fatalnym stanie. Po 
opadach deszczu, na całej szerokości drogi,  tworzą się potężne kałuże, które niszczą 
przylegające do drogi ogrodzenia posesji oraz sterowniki w bramach. Małe dzieci, 
nawet w kaloszach, nie są w stanie przejść ulicą. Zapytała, kiedy będzie 
wyremontowana ul. Skośna? 
Głos w tej sprawie zabrała również p. Grażyna Pedryc - mieszkanka ul. Energetycznej 
w Kamieńcu Wr. Mieszkańcy tej ulicy przejeżdżają przez ul. Skośną, by dostać się do 
drogi głównej - ul. Wrocławskiej. Żądają, by remont ulicy Skośnej wpisać do realizacji 
w 2014 r. 
Do powyższego ustosunkował się p. Piotr Golus i stwierdził, że problemem, który 
wiąże się z utwardzeniem ul. Skośnej, jest miejsce, w którym ulica ta włączona jest do 
drogi wojewódzkiej. Wymagana jest odpowiednia szerokość włączenia. 
Pozostawienie, w takim układzie jaki jest obecnie, stwarza pewne niebezpieczeństwo. 
Istotą rozwiązania tego problemu jest poszerzenie wlotu drogi i stąd  wzięła się 
propozycja rozmów z  Panem Czarskim lub propozycja przesunięcia słupa 
energetycznego. Są to rzeczy, które się wiążą z możliwością prawidłowego wykonania 
drogi. 
Wójt Gminy zauważył, że na terenie gminy, do remontu, jest kilkaset kilometrów 
dróg. To Rada Gminy decyduje, które drogi będą wykonane. Do remontu ulicy 
Skośnej należy wrócić na najbliższym posiedzeniu Komisji Rady, by dokładnie wyjaśnić 
sprawę tej drogi. Musi być wola Rady, by zadanie to wprowadzić do realizacji na 2014 
rok. 

5. Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny – uwag nie 
wniesiono. Stanowi ono zał. nr 5 do protokołu. 

6. Interpelacje i zapytania radnych – nie przedstawiono. 
7. Wójt Gminy złożył informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

pracowników Urzędu Gminy – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
8. Przewodniczący Rady złożył informację o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych radnych - stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
9. Wykonanie budżetu Gminy Czernica za I półrocze 2013 r. przedstawiła p. Skarbnik. 

Poinformowała o wykonanych dochodach i wydatkach budżetu Gminy, stanie 
należności Gminy, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz wyniku 
finansowym budżetu gminy. Szczegółowe dane dot. wykonania budżetu Gminy 
Czernica za I półrocze 2013 r.  stanowią zał. nr 8 do protokołu. 
p. Skarbnik przedstawiła również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu o przebiegu wykonania budżetu Gminy Czernica za I półrocze 2013 r. Jest 
ona pozytywna. 
Wszystkie Komisje Rady wykonanie budżetu zaopiniowały pozytywnie.  

10. Rada rozpatrzyła projekty i podjęła uchwały w sprawie: 
 
1/ Nr XXX/265/2013 – zmiany budżetu Gminy Czernica na 2013 rok 



Projekt zmian budżetu Gminy Czernica na 2013 rok przedstawiła i omówiła p. 
Skarbnik. Poinformowała, że zmiany wynikają z: 
- powiększenia dochodów w dziale 758 o kwotę 27.734,59 zł. Środki pochodzą ze 
zwrotu części wydatków poniesionych w ramach funduszu sołeckiego w 2012 r. 
- skorygowania dochodów budżetu w dziale 900 o kwotę 20.490 zł, 
- powiększenia dochodów o łączną kwotę 82.800  zł, 
- pomniejszenia dochodów o łączną kwotę 112.000 zł, 
- powiększenia wydatków o łączną kwotę 92.994,59 zł, 
- pomniejszenia wydatków o kwotę 100.000 zł. 
Ponadto, Rada przegłosowała następujące wnioski: 
- przenieść  kwotę 250.000 zł z wydatków inwestycyjnych przeznaczonych na budowę 
dróg w dziale 600 na wydatki bieżące związane z remontem dróg gminnych. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych; 
- doplanować kwotę 9.800 zł do budżetu Szkoły Podstawowej w Dobrzykowicach na 
zakup sprzętu komputerowego. 
Wniosek został przegłosowany jednogłośnie;  
- przenieść wydatki bieżące w kwocie 19.000 zł na dotację celową celem 
dofinansowania zadań zleconych OSP w Chrząstawie i Kamieńcu Wr. 
Wniosek przegłosowano jednogłośnie; 
- przeznaczyć 7.000 zł na budowę ogrodzenia terenu parku w Kamieńcu Wr. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
- uwzględnić korekty kwot między zadaniami inwestycyjnymi w Jeszkowicach: 39.409 
zł przeznaczyć na budowę ogrodzenia świetlicy wiejskiej w Jeszkowicach w ramach 
funduszu sołeckiego oraz 16.000 zł przeznaczyć na zabezpieczenie fundamentów i 
podłączenie gazu do świetlicy. 
Wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 
Po dokonanych zmianach budżet Gminy wynosi: 
- dochody: 41.404.859,77 zł, w tym bieżące – 36.598.179,30 zł, majątkowe – 
4.806.680,47 zł.  
- wydatki: 42.284.859,77 zł, w tym bieżące – 35.735.584,77 zł, majątkowe – 
6.549.275 zł. 
- przychody: 3.800.000 zł;  rozchody: 2.920.000 zł. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
zał. nr 9 do protokołu. 
 
2/ Nr XXX/266/2013 – emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich  
zbywania, nabywania i wykupu. 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Skarbnik. Zaproponowała, aby zamiast 
planowanego kredytu, Gmina Czernica wyemitowała 3.800 sztuk obligacji o wartości 
nominalnej 1.000 zł, przy czym maksymalna wartość nominalna emisji obligacji nie 



przekroczy kwoty 3.800.000 zł. Celem emisji obligacji jest pokrycie planowanego 
deficytu budżetu Gminy w 2013 roku oraz spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań 
z tytułu kredytów i pożyczek. Obligacje zostaną wyemitowane  w seriach w roku 
2013. Wydatki związane z przeprowadzeniem emisji zostaną pokryte z dochodów 
własnych Gminy Czernica.  
p. Skarbnik stwierdziła, iż obligacje są „bardziej elastyczne”, nie wymagają obostrzeń, 
jak w przypadku kredytu. Gmina ma również pełną dowolność w spłacie i brak 
dodatkowych kosztów. 
Przedstawiciel Banku DnB NORD Polska S.A. p. Lucjan Gaweł wyjaśnił: 
-  czym jest obligacja 
-  kto może być emitentem obligacji 
-  przedstawił ogólną charakterystykę obligacji 
-  zapoznał z dokumentacją niezbędną do przeprowadzenia programu obligacji 
- przedstawił porównanie finansowania w formie obligacji do finansowania w formie 
kredytu. 
Szczegółowe dane dotyczące w/w tematu stanowią zał. nr 10 do protokołu. 
p. L. Gaweł ustosunkował się również do szeregu pytań radnych. 
Radna Katarzyna Moroz zaproponowała, aby rozeznać propozycję Banku PKO BP w 
powyższej sprawie. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 
radny wstrzymał się od głosu. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

 
3/ Nr XXX/267/2013 – wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
Gminy Czernica na lata 2013-2022 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Skarbnik. Poinformowała, iż zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej dokonano dostosowując wielkość dochodów i 
wydatków przyjętych zgodnie z uchwalonym budżetem, po zmianach. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 
radny wstrzymał się od głosu. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 
4/ Nr XXX/268/2013 – zmiany uchwały Nr XII/69/2007 Rady Gminy Czernica z dnia 
28 grudnia 2007 r. w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Krzyków 
Z wnioskiem o zmianę nazwy ulicy, która stanowi własność prywatną, wystąpili 
bezpośrednio zainteresowani właściciele gruntów oraz mieszkańcy Krzykowa. 
Projekt powyższy został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 
głosowaniu udział wzięło 12 radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi 
zał. nr 13 do protokołu. 
 



5/ Nr XXX/269/2013 – wyrażenia zgody na przystąpienie do opracowania i 
wdrażania  planu gospodarki niskoemisyjnej 

Sprawę planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Czernica przedstawił p.Piotr 
Golus – pracownik Urzędu Gminy. 

Plan gospodarki niskoemisyjnej jest dokumentem strategicznym, który 
koncentruje się na podniesieniu efektywności energetycznej, zwiększeniu 
wykorzystania odnawialnych źródeł energii oraz redukcji emisji gazów cieplarnianych.  

Istotą Planu jest zapewnienie korzyści ekonomicznych, społecznych i 
środowiskowych, zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju, płynących z działań 
zmniejszających emisje gazów cieplarnianych, osiąganych m.in. poprzez wzrost 
innowacyjności i wdrożenie nowych technologii, zmniejszenie energochłonności, 
utworzenie nowych miejsc pracy, a w konsekwencji sprzyjających wzrostowi 
konkurencyjności gospodarki. 

Potrzeba sporządzenia i realizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej wynika ze 
zobowiązań, określonych w ratyfikowanym przez Polskę Protokole z Kioto oraz w 
pakiecie klimatyczno-energetycznym, przyjętym przez Komisję Europejską w grudniu 
2008 roku.  
Celami wyznaczonymi w polityce klimatyczno-energetycznej Unii Europejskiej są: 

 redukcja emisji gazów cieplarnianych o przynajmniej 20 % w stosunku do poziomu  
z roku 1990 lub innego, możliwego do inwentaryzacji), 

 zwiększenie udziału zużycia energii z odnawialnych źródeł energii do 20% w ogólnym 
zużyciu energii, 

 redukcję zużycia energii pierwotnej o 20% w stosunku do prognoz na 2020 rok czyli 
podniesienie efektywności energetycznej. 

Potrzeba opracowania Planu jest zgodna z polityką Polski i wynika z Założeń 
Narodowego Programu Rozwoju Gospodarki Niskoemisyjnej, przyjętych przez Radę 
Ministrów 16 sierpnia 2011 roku. 

Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Czernica pomoże w spełnieniu 
obowiązków nałożonych na jednostki sektora publicznego w zakresie efektywności 
energetycznej, określonych w ustawie z dnia 15 kwietnia 2011 r. o efektywności 
energetycznej (Dz. U. Nr 94, poz. 551 z późn. zm.). 

W ramach przygotowywania Planu zostanie wykonana inwentaryzacja zużycia 
energii i emisji gazów cieplarnianych z obszaru całej gminy oraz zostaną 
przeanalizowane możliwości redukcji zużycia energii wraz z ekonomiczno- 
ekologiczną oceną efektywności działań. Dla wybranego wariantu działań zostanie 
opracowany ogólny harmonogram  realizacji i możliwe źródła finansowania. Ustalone 
zostaną zasady monitorowania i raportowania wyników prowadzonej polityki 
ekologiczno- energetycznej. 

Plan gospodarki niskoemisyjnej obejmie wszystkie sektory i podmioty będące 
producentami i odbiorcami energii. 
Uwzględnione zostaną następujące elementy sektora publicznego i prywatnego: 

o budynki, instalacje i urządzenia, 



o transport, 
o lokalna produkcja energii, 
o planowanie przestrzenne, 
o zamówienia publiczne, 
o współpraca z mieszkańcami, przedsiębiorcami i zainteresowanymi stronami. 

Adresatami Planu będzie Urząd Gminy Czernica, jednostki organizacyjne, 
przedsiębiorcy, naukowcy i organizacje pozarządowe. Plan gospodarki niskoemisyjnej 
ma także dotrzeć do mieszkańców gminy i skłonić ich do działania na jego rzecz. 

Działania obejmujące redukcję gazów cieplarnianych, podnoszenie efektywności 
energetycznej oraz zwiększanie udziału energii pochodzącej z odnawialnych źródeł 
energii mają być finansowane, między innymi, z budżetu państwa, z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, ze środków Unii Europejskiej 
i pomocy udzielanej przez państwa członkowskie EFTA. Warunkiem niezbędnym 
pozyskania środków pieniężnych jest posiadanie Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 
Gminy Czernica. Brak Planu wyklucza możliwość ubiegania się o dofinansowanie na 
działania inwestycyjne i projekty miękkie. Wdrożenie Planu ułatwi adaptację Gminy 
Czernica do wymogów gospodarki niskoemisyjnej. 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 
głosowaniu udział wzięło 12 radnych, za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni 
– stanowi ona zał. nr 14 do protokołu. 

 
6/ Nr XXX/270/2013 – rocznego programu współpracy Gminy Czernica z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3  
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na  2014 rok 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Beata Perner – pracownik Urzędu Gminy 
ds. obrony cywilnej. Stwierdziła, że program współpracy Gminy Czernica z 
organizacjami pozarządowymi na rok 2014 jest taki sam jak w ubiegłym roku. By 
ogłosić konkurs w grudniu, należy  podjąć uchwałę do końca listopada i określić 
kwotę na realizację programu. Na rok 2013 Rada przeznaczyła na ten cel 251.500 zł. 
Komisja Budżetu i Finansów wysunęła wniosek, by powyższą kwotę przeznaczyć na 
rok 2014. 
Wójt Gminy zauważył, że stowarzyszenia robią na terenie gminy dobra robotę i 
chciałby, by była ona kontynuowana. Nasza gmina jest podawana za przykład. 
Przewodniczący Rady podkreślił, iż z dumą słucha opinii na temat działalności 
stowarzyszeń na terenie naszej gminy. Dodaje to nam splendoru i jest promocją 
gminy. 
Wniosek Komisji Budżetu i Finansów w sprawie przeznaczenia 251.500 zł na realizację 
programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi poparło 9 radnych, 2 
radnych wstrzymało się od głosu.  



Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie wniesiono. W 
głosowaniu udział wzięło 11 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 3 
radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

11. Odpowiedzi na zapytania radnych – pytań nie przedstawiono. 
12. Wolne wnioski i informacje. 

1/ Wiceprzewodnicząca Rady odczytała zaakceptowany przez Zarząd Powiatu 
Wrocławskiego projekt umowy w sprawie udzielenia przez Gminę Czernica dotacji 
celowej dla Powiatu Wrocławskiego z przeznaczeniem na finansowanie budowy 
chodnika w ciągu odcinka drogi powiatowej nr 1925D w miejscowości Jeszkowice. 
Zgodnie z projektem, dotacja przekazana przez Gminę zostanie w całości 
przeznaczona na sfinansowanie budowy nawierzchni chodnika. Powiat Wrocławski z 
własnego budżetu pokryje koszty związane z realizacją zadania w zakresie 
prawidłowego odwodnienia pasa drogowego oraz całość kosztów związanych z 
niezbędną dokumentacją, nadzorem i odbiorem do użytkowania. 
Głos zabrał Wójt Gminy, który stwierdził, iż ma dylemat odnośnie podpisania umowy 
z Powiatem w w/w sprawie ze względu na zmianę stanowiska Powiatu. Rada Gminy 
wyraziła wolę partycypacji w budowie chodnika we wsi Jeszkowice  50%x50%, tj. 100 
tyś zł przeznaczy na ten cel Gmina i 100 tyś. zł przeznaczy Powiat. W przesłanym 
przez Powiat projekcie umowy jest mowa o partycypacji 100 tyś zł ze strony Gminy i 
30 tyś. zł ze strony Powiatu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, iż radni gminy Czernica pozytywnie są 
ustosunkowani do partycypowania zadań Powiatu realizowanych na terenie naszej 
gminy, w stosunku 50% x 50%, bo widzą w tym interes gminy. Jednak były obietnice 
ze strony Powiatu, które nie są realizowane. W przypadku budowy chodnika w 
Jeszkowicach, jest mała szansa, by został on wykonany, ze względu na brak 
dostatecznych środków, które Powiat może przeznaczyć na ten cel. 
Głos w dyskusji zabrał Roman Potocki – radny i członek Zarząd Powiatu 
Wrocławskiego.  Podziękował, że sprawa ta jest poruszana na sesji Rady. Stwierdził, 
że pewien etap budowy chodnika w Jeszkowicach  można zakończyć do końca 
listopada br.  Kolejne etapy budowy będą w roku 2014 i wkład Starostwa w realizację 
tego zadania będzie większy. Zwrócił się z prośbą , by wyrazić zgodę na podpisanie 
umowy. Zauważył, że na terenie Gminy Czernica Powiat wykonał szereg inwestycji 
drogowych i planowane są następne, na kolejne lata. 
Radna Popiołek zauważyła, iż w Gminie Długołęka Starostwo Powiatowe, bez 
partycypacji Gminy, wykonało drogę, ścieżki rowerowe i chodniki. 
Pan R. Potocki wyjaśnił, że powyższe inwestycje zostały wykonane ze środków Gminy 
Długołęka. 
Radna Katarzyna Moroz zaproponowała, by  decyzję  podpisania umowy  przesunąć 
do stycznia 2014 r., gdyż od stycznia wchodzi w życie program budowy chodników w 
gminach 50% x 50%. Ponadto zaproponowała, by sprawę powyższą szczegółowo 
przedyskutowana na posiedzeniu wspólnym Komisji. 



 
W trakcie dalszej dyskusji, za przesunięciem decyzji  podpisania umowy z Powiatem 
Wrocławskim w sprawie udzielenia przez Gminę Czernica dotacji celowej na 
finansowanie budowy chodnika w ciągu odcinka drogi powiatowej nr 1925D w 
miejscowości Jeszkowice do wspólnego posiedzenia Komisji Rady ( po szczegółowym 
omówieniu tematu) głosowało 8 radnych, przeciw – 4 radnych, 1 radny wstrzymał się 
od głosu. 
2/ p. Maria Kozakiewicz  zapoznała zebranych z pismem p. Katarzyny Pawlińskiej w 
sprawie dofinansowania żłobków w Gminie Czernica. 
Poinformowała, że ustawa nie narzuca gminie obowiązku dotowania żłobków. Zrobiły 
to nieliczne gminy miejskie. 
Rada postanowiła powyższą sprawę odłożyć do rozpatrzenia w przyszłym roku.  
3/ Wiceprzewodnicząca Rady odczytała pismo  Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom i 
Osobom Niepełnosprawnym „Razem Łatwiej” Gminy Czernica  o podjęcie działań w 
stworzeniu placówki dla tych dzieci, tj. Ośrodka Pobytu Dziennego. 
Poinformowano, iż na terenie  Gminy takich osób jest 25. 
Wójt Gminy stwierdził, że problemem jest brak pomieszczeń na utworzenie Ośrodka. 
Na budowę nowego obiektu w 2014 r. brak jest środków finansowych. 
Radny Jerzy Misztal zaproponował, aby w roku 2014 znaleźć miejsce pod budowę 
Ośrodka i wykonać projekt, a na realizację  tego zadania starać się o środki 
zewnętrzne. 
4/ Radna i sołtys wsi Kamieniec Wr. p. Wiesława Wolska podziękowała Wójtowi 
Gminy i Romanowi Potockiemu – radnemu Powiatu Wrocławskiego za dobrą 
współpracę z Sołectwem Kamieniec Wrocławski i  wręczyła dyplomy. 
5/ p. Piotr Golus przedłożył dane dot. rozliczenia dotacji z Urzędu Marszałkowskiego 
przebudowy i remontu świetlicy wiejskiej w Wojnowicach. 

13. Na tym Przewodniczący Rady, o godz. 16.00, zamknął obrady Rady. 
 
                                                                                          Protokołowała 
                                                                                        Barbara Listwan 


